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Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város legutóbbi közgyűlésén a Kórház körüli parkolási 
helyzettel kapcsolatban Polgármester Asszony személyesen is kért tőlem javaslatot 
arra, hogyan lehetne orvosolni a fennálló problémát. 
 
A nyár folyamán próbáltam információkat kapni arról, hogy az Intézmény körüli 
parkolók kikhez tartoznak. Legnagyobb megdöbbenésemre szembesültem azzal, hogy a 
Kórház megépítéskor átadott 200 férőhelyes parkoló már teljes egészében az 
intézmény, és ez által a Magyar Állam tulajdonába került. Már az is furcsa volt, hogy a 
Kórház korábban saját használatra lekerítette az említett parkoló felét. Nem találtam 
arról semmilyen dokumentumot, hogy a korábbi közösségi parkoló, mely közterületi 
közösségi parkoló, milyen módon került a Magyar Állam tulajdonába. Mindezt azért 
vetem föl, mert ha a 200 férőhelyes parkoló továbbra is a város és a polgárok 
rendelkezésére állna, akkor az most nagyban segítené a Kórház körül kialakult 
parkolási gondokat.  
 
Azt is megjegyzem, hogy a korábbi ellátási területhez képest jelenleg sokkal nagyobb 
területet lát el az Intézmény, egyre nagyobb távolságokról érkeznek naponta a 
járóbetegek és a látogatók is, ehhez azonban a Kormányzat semmilyen szintű 
infrastrukturális fejlesztést nem hajtott végre. 
 
Kérem tisztelt Polgármester Asszonyt, hogy járjon közben azért, hogy kerüljön vissza a 
városhoz az eredeti, teljes, 200 férőhelyes parkoló terület a Kórházhoz érkező betegek 
és látogatók parkolása céljából. Amennyiben szükséges, a Kormányzat támogassa 
további parkolóhelyek kialakítását.  
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